
مصاحبه و خبر

جدایی ستاری از پیکان
محمـــد ســـتاری ابتـــدای فصـــل گذشـــته را در خیبر 
خرم آباد شـــروع کـــرد اما در زمســـتان به تیـــم پیکان 
پیوســـت و اتفاقـــات طـــوری رقـــم خـــورد کـــه بـــا این 
تیـــم راهـــی لیگ یـــک شـــد. حالا این مدافـــع چپ از 
جمـــع خودروســـازان جدا شـــده و باید دیـــد در ادامه 
ماجراجویی هـــای خود به کدام تیم خواهد پیوســـت. 
ســـتاری ســـابقه بـــازی در ذوب آهن، پـــارس جنوبی، 
هـــوادار و مـــس کرمـــان را نیـــز دارد و در 30 ســـالگی 

چالش جدیـــدی را شـــروع خواهـــد کرد.

دروازه بان جدید در آلومینیوم اراک
آلومینیوم اراک که در نقل و انتقالات تابســـتانی احمد 
گوهـــری را از دســـت داده و در فصل جدیـــد با محمد 
خلیفـــه جوان و آینـــده دار وارد بازی ها شـــده، یک گلر 
جدیـــد و بومی هم به خدمت گرفت. ســـالار بهداری، 
دروازه بـــان جوان اراکی که طی ســـالیان اخیر در تمام 
رده هـــای پایه باشـــگاه آلومینیوم به میـــدان رفته بود، 
با نظر سیدمجتبی حســـینی به تیم بزرگسالان اضافه 
شـــد. این گلر 19 ســـاله بومی پـــس از تجربـــه بازی در 
تیم های پایه باشـــگاه آلومینیـــوم اراک، اکنون به تیم 
بزرگســـالان اضافه شـــده تا تجربه جدیدی به دســـت 
بیـــاورد و در مســـابقه هفته اول لیگ برتـــر مقابل فولاد 
خوزســـتان نیـــز روی نیمکـــت تیـــم حضـــور داشـــت. 
باشـــگاه آلومینیـــوم اراک قصـــد دارد یـــک دروازه بـــان 
بزرگســـال هم به خدمت بگیرد و به لیســـت نفراتش 
اضافه کند که البته بحث انتقال حســـین پورحمیدی 
از تراکتور و محمدرضا خالدآبادی از اســـتقلال به این 

تیم منتفی شـــده است.

هافبک سابق پرسپولیس به 
داماش پیوست

محمد شـــریفی، بازیکـــن جوانی بود که بـــا نظر یحیی 
گل محمدی به تیم بزرگســـالان اضافه شـــده بود و دو 
فصل در پرســـپولیس حضور داشت. او همچنین یک 
گل در جام حذفی برای ســـرخ ها به ثمر رســـانده بود. 
شـــریفی بعد از جدایی از پرســـپولیس راهی نســـاجی 
مازنـــدران شـــد و فوتبالـــش را در این تیـــم ادامه داد . 
او حـــالا در ۲۴ ســـالگی راهـــی دامـــاش گیلان شـــده 
تـــا شـــاگرد حمید درخشـــان در ایـــن تیم شـــود. باید 
دیـــد شـــریفی در لیگ یک چـــه عملکردی بـــرای تیم 

جدیدش خواهد داشـــت .
همچنین مهـــرداد بایرامـــی بعد از مذاکره با حســـین 
خبیری، مدیرعامل باشـــگاه داماش گیـــلان، با امضا 
قراردادی بـــه این تیم پیوســـت. بایرامی ســـابقه بازی 
در تیم هـــای ســـپیدرود، تراکتورســـازی تبریـــز، فولاد 
خوزســـتان، گل گهر ســـیرجان، آلومینیوم اراک و تیم 
ملی امیـــد و... را در کارنامه خود دارد. بایرامی  توانایی 
بازی در پســـت حمله را دارد و باید دید زیر نظر حمید 

درخشـــان چه عملکردی خواهد داشـــت.

خرید پیکان از خیبر خرم آباد
حســـن مرادی فر که فصل گذشـــته در خیبر خرم آباد 
حضور داشـــت، پـــس از قهرمانـــی در لیـــگ آزادگان و 
صعـــود به لیـــگ برتر از جمـــع بازیکنان ایـــن تیم جدا 
شـــد. ایـــن بازیکن کـــه در پســـت دفاع مرکـــزی بازی 
می کند، پیـــکان را به عنوان تیم جدیـــد خود انتخاب 
کرده و در فصل جدید شـــاگرد امیـــد روانخواه خواهد 
بود. این در حالی اســـت کـــه تیم فوتبـــال پیکان بعد 
از ســـقوط از لیـــگ برتر، حـــالا خود را بـــرای حضور در 
لیگ یک و رقابت برای بازگشـــت به سطح اول فوتبال 
ایـــران آماده می کند. مرادی فر 3۲ ســـاله ســـابقه بازی 
در گل گهـــر ســـیرجان، شـــهرداری همـــدان، خوشـــه 
طلایـــی، نفت مسجدســـلیمان و مس کرمـــان و... را 

در کارنامـــه خود دارد.

باقری ملوانی ماند

میلاد باقری که ســـال گذشـــته بـــا قـــراردادی به مدت 
یـــک فصل به ملـــوان انزلی پیوســـته و نمایـــش مؤثری 
در خـــط دفاعی ایـــن تیم داشـــت، در پایـــان لیگ برتر 
با پیشـــنهادات خوبی مواجه شـــد ولی بـــه دلیل اینکه 
باشـــگاه ملـــوان تمدید خودکار قـــرارداد ایـــن بازیکن را 
انجـــام داده بـــود، نتوانســـت انتقال راحتی به باشـــگاه 
دیگر داشـــته باشـــد و به همیـــن دلیل چنیـــن اتفاقی 
رخ نـــداد. این مدافع کـــه تجربه حضور در اســـتقلال، 
پـــارس جنوبـــی و... را در کارنامه دارد، ســـال گذشـــته 
۲5 بـــازی برای ملـــوان انزلـــی انجام داد و یک گل ســـه 
امتیـــازی هـــم مقابل نســـاجی مازندران به ثمر رســـاند 
که نمایـــش او موجب شـــد تا مـــورد توجه قـــرار بگیرد 
ولی مخالفت باشـــگاه ملوان اجازه انتقـــال وی را نداد. 
باشـــگاه ملـــوان انزلـــی در پایـــان فصل گذشـــته برای 
تمدید قرارداد خودکار میـــلاد باقری اقدام کرد و همین 
مســـأله موجب شـــد تا این بازیکن در نقـــل و انتقالات 
تابســـتانی نتوانـــد با تیم جدیـــدی قـــرارداد امضا کند و 
در نهایـــت هم تصمیـــم گرفته به جمع قوهای ســـپید 
برگـــردد. باقری دو روز قبل در تمرین ملوان دیده شـــد 
ع و توافق با این باشـــگاه،  و پـــس از صحبت با مازیار زار
برای ادامه همکاری به توافق رســـیده و بعید نیســـت در 

هفتـــه دوم برای ایـــن تیم به میـــدان برود.
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آیا باید انتظار 
داشت که 
نمایندگان 

ما با توان 
کنونی شان در 

بالاترین سطح 
قاره کهن 

بدرخشند و 
باشگاه  های 

پرستاره غرب 
و نمایندگان 

منسجم و 
برنامه دار شرق 

آسیا را ناکام 
کنند و قهرمان 

شوند؟
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پس از دو، ســـه روز سر و صدا پیرامون 
تبعـــات قرعه کشـــی مســـابقات لیگ 
نخبـــگان آســـیا و هلهلـــه و ترقـــه در 
کـــردن هـــواداران فوتبال بابت ســـفر 
مجـــدد کریـــس رونالـــدو و تعـــدادی 
دیگـــر از ســـتاره  های فوتبـــال جهـــان 
بـــه تهـــران به قصـــد رویارویـــی مجدد 
بـــا ســـرخابی  های پایتخـــت، نوبـــت 
واقع بینـــی و بیـــان حقایـــق رســـیده 

. ست ا
حقیقـــت ماجرا این اســـت کـــه چون 
رقبـــای مـــا بی دریـــغ خـــرج می کنند 
و ســـتاره پشـــت ســـتاره می خرنـــد و 
مـــا انـــواع محدودیت  هـــای مالـــی را 
بـــر عملکـــرد مالـــی باشـــگاه   های خود 
اعمـــال می کنیم، هیچ شانســـی برای 
قهرمانـــی در ایـــن مســـابقات نداریم 
و بســـیار بعید اســـت کـــه یکـــی از دو 

نماینـــده ما حتـــی به مرحلـــه حذفی 
اســـتقلال  برســـد.  نخبـــگان  لیـــگ 
امســـال خریدهـــای خارجـــی بهتـــر و 
بیشـــتری نســـبت به فصول گذشـــته 
انجـــام داده امـــا ایـــن خریدهـــا کجا و 
خریدهـــای چندین و چنـــد تیم عربی 
حاضـــر در صحنـــه کجا؟ پرســـپولیس 
حتـــی خریدهایـــی در حد اســـتقلال 
هـــم نداشـــته و بزرگ تریـــن توفیقش 
بازگرداندن علی علیپـــور و جذب یک 
دروازه بان آفریقایی بـــوده که در مقام 
مقایســـه با خریدهای النصـــر، الهلال، 
السد، الغرافه، الریان و الاهلی چندان 

بالاتـــر از »صفر« نیســـتند.
 

آیا منصفانه است؟
آیا باید انتظار داشـــت که نمایندگان ما 
با توان کنونی شـــان در بالاترین سطح 
قاره کهـــن بدرخشـــند و باشـــگاه  های 
پرســـتاره غرب و نمایندگان منســـجم 
و برنامه دار شـــرق آســـیا را ناکام کنند و 
قهرمان شوند؟ آیا این انتظار منصفانه 
اســـت؟ ســـرخابی  های تهران البته در 
چند دیـــدار خـــود و بویژه مســـابقات 
خانگی شـــان بـــه برخی نتایـــج خوب 

خواهند رســـید اما اینکه بعد از 8 هفته 
مسابقه دادن در مرحله گروهی آن قدر 
امتیاز اندوخته باشند که راه شان را به 
مرحله حذفی بگشـــاید، فقط مستلزم 
یـــک معجـــزه خواهـــد بـــود و معجـــزه 
همان طـــور که نام آن نشـــان می دهد، 
فرایندی اســـت که شـــاید هر 100 ســـال 
یـــک بـــار روی بدهد. ما 32 ســـال آزگار 
اســـت کـــه در جام باشـــگاه  های آســـیا 
قهرمان نشـــده ایم و دردناک تـــر از این 
حقیقـــت آمـــاری ایـــن نکته اســـت که 
صلاحیت قهرمانـــی را هم به هیچ روی 
نداشته ایم. پرسپولیس در فینال  های 
2018 و 2020 و پیـــش از آن اســـتقلال 
در فینـــال 1999، ســـپاهان در دیـــدار 
نهایـــی 2007 و ذوب آهن در فینال 2010 
زحمـــات خود را کشـــیدند و در مراحل 
قبـــل از فینـــال هم جانفشـــانی کردند 
امـــا رقبـــای آنها قهرمـــان شـــدند. زیرا 
ســـاخته و پرداخته تـــر بودنـــد و به تبع 
آن لیاقـــت بیشـــتری بـــرای فتح لیگ 

قهرمانان داشـــتند.
 

آنها سر کارتان گذاشته اند!
امســـال هم که نام لیـــگ قهرمانان را 

گزارش یک

وصال روحانـی
خبرنگار

شور و نشاط با میزبانی خیبر در لیگ برتر

خرم آباد، تونل وحشت سپاهان
باداموسی قید همکاری با تبریزی ها را زد

بمب تراکتور در دقیقه 90 خنثی شد

احضار نویدکیا به کمیته انضباطی گرامی: موقعیت های ما خطرناک تر از پرسپولیس بود

جواد رســـتم زاده / مـــردم خرم آبـــاد دل توی 
دل شـــان نیست. پس از ســـال ها دوری حالا 
آنهـــا دوبـــاره می توانند در لیگ برتـــر میزبانی 
کنند و از نزدیک شـــاهد دوئل سربازان شـــان 
با یکی از ابرقدرت های فوتبال ایران باشـــند. 
پیـــروزی خیبـــر مقابـــل هـــوادار آنهـــا را برای 
رفتن بـــه اســـتادیوم حریص تر کرده اســـت. 
مردان رضا مهاجری دوم شـــهریور به پشتوانه 
هواداران خـــود می خواهند شـــگفتی دیگری 
را رقـــم بزننـــد. بـــازی در اســـتادیوم تختـــی 
برگزار می شـــود و با همیتی که در مســـئولان 
شـــهری به وجود آمده، این اســـتادیوم آماده 
پذیرایی از هواداران دو آتشه خیبر و بازیکنان 
میلیـــاردی ســـپاهان اســـت. در شـــهر البتـــه 
تدابیـــر لازم برای حضور پرشـــور تماشـــاگران 
هم اتخاذ شـــده اســـت. بـــرای خرم آبادی ها 
پس از ســـال ها این بـــازی رویـــدادی تاریخی 
محســـوب می شـــود و این امیدواری هســـت 
که پـــس از جشـــن صعود بـــه لیگ برتـــر این 
پیـــروزی بتواند رنگ شـــادی دوباره به شـــهر 

بدهـــد. رضا مهاجری می گوید: »شـــاید کمتر 
کســـی درک کنـــد که مـــردم خرم  آبـــاد چقدر 
شـــیفته فوتبال هســـتند و چقدر از تیم شان 
حمایت می کنند«. او می گویـــد: »امیدواریم 
این شـــور و شـــوق کمک کند تا مسئولان هم 
برای تکمیـــل و تجهیز اســـتادیوم این شـــهر 
بیشـــتر از پیش تلاش کننـــد.« صحبت های 
مهاجری در حالی مطرح می شـــود که چندی 
پیش مالک باشـــگاه فرهنگی- ورزشـــی خیبر 
خرم آباد از توســـعه زمین چمن این ورزشـــگاه 
و افزایـــش ظرفیت تـــا ۲3هزار نفـــر خبر داد. 
مســـعود عبـــدی در آیین شـــروع فاز توســـعه 
ورزشـــگاه 15هـــزار نفـــری خرم آبـــاد بـــا تأکید 
بر لـــزوم اجرای طرح توســـعه این ورزشـــگاه، 
اظهار داشـــت: »امیدواریم شـــاهد داشـــتن 
یـــک ورزشـــگاه آبرومند بـــرای شـــهر خرم آباد 
باشـــیم.« وی با اشاره به توســـعه زمین چمن 
ورزشـــگاه بـــه ســـه برابـــر، گفـــت: »همچنین 
ظرفیت ورزشـــگاه هم به ۲3 هزار نفر افزایش 

پیدا خواهـــد کرد.«

ســـرمربی خیبـــر معتقد اســـت کـــه پیروزی 
هفتـــه اول مقابـــل هـــوادار اعتمـــاد به نفس 
بازیکنـــان ایـــن تیم را بـــرای ادامه لیـــگ برتر 
بالا برده اســـت. او می گویـــد: »پیروزی مقابل 
هوادار بـــرای ما که بازیکنان جـــوان و جویای 
نام زیـــادی داریم از نان شـــب هـــم واجب تر 
بـــود؛ چرا که اگر شکســـت می خوردیم تزریق 
امیـــد و اعتمـــاد بـــه ایـــن بازیکنـــان در ادامه 
لیـــگ کار ما را ســـخت می کرد. مـــا می دانیم 
کـــه مقابـــل یکی از دو تیـــم عالی ایـــران بازی 
داریـــم و امیدواریم بـــا حمایت هـــواداران پر 
شـــورمان بتوانیم اختلاف هزینه با دو باشگاه 

را در زمین از بیـــن ببریم.«
گفتنی اســـت خیبر در جـــام حذفی در زمین 
تختی در ســـال 85 هم میزبان سپاهان بوده 
اســـت و بـــا نبرد بـــا این تیـــم متمـــول بیگانه 
نیســـت. با ایـــن حـــال بـــازی روز جمعـــه در 
لیگ برتـــر قطعـــاً تفاوت های فاحشـــی با آن 
بازی دارد و برای مســـئولان شـــهری و استانی 

خرم آبـــاد جنبه حیثیتـــی دارد.

محمـــد باداموســـی نامـــی اســـت کـــه در روزهای 
گذشـــته مطالـــب زیـــادی در صفحات هـــواداری 
تیـــم فوتبال تراکتـــور را به خود اختصـــاص داده و 
موردتوجه طرفداران تیم تبریزی بوده اســـت. آنها 
با اشـــتیاق کامل اخبار پیرامون خرید این بازیکن 
را پوشـــش دادنـــد و امید زیادی هم بـــه خرید این 
بازیکـــن داشـــتند. البتـــه در عیـــن حال بـــه نظر 
می رســـد مدیران باشـــگاه نیز همچون هـــواداران 
علاقـــه زیادی به اســـتخدام باداموســـی داشـــتند 
که فصـــل گذشـــته در لیـــگ عربســـتان عملکرد 
خوبی را از خود نشـــان داد و دروازه النصر را هم باز 
کرده بـــود. این مهاجـــم فصل گذشـــته به صورت 
قرضـــی در تیـــم الحزم عربســـتان حضور داشـــت 
امـــا تحت قـــرارداد تیـــم کوکاریکی صربســـتان بود 
و این باشـــگاه این بـــار می خواســـت او را به صورت 
قطعی بفروشـــد؛ تمایلی که با درخواست تراکتور، 
این معاملـــه را به لحظه جوش خـــوردن نزدیک تر 
می کـــرد. امـــا بـــه نظـــر می رســـد باوجـــود توافق 
کامـــل طرفین بـــرای امضـــای قـــرارداد، در لحظه 
آخـــر مهاجم گامبیایـــی زیر میـــز زده و قـــرارداد را 

امضـــا نکرده اســـت. ظاهـــراً باشـــگاه تراکتـــور در 
دو ســـه روز گذشـــته موفـــق شـــده بود بـــه توافق 
کامل بـــا این بازیکن و باشـــگاهش دســـت یابد و 
درحالی کـــه ایجنـــت او منتظـــر امضای قـــرارداد و 
ارســـال آن به باشـــگاه تراکتور بود، باداموســـی به 
او پیغام داد که دوســـت نـــدارد در لیگ ایران بازی 
کند. تراکتور در مـــورد مهاجم خارجی تمام تلاش 
خـــود را می کند تا خبـــری به بیـــرون درز نکند اما 
شـــنیده ها حاکـــی از آن اســـت کـــه سرخپوشـــان 
تبریزی بعـــد از پاســـخ منفی مهاجـــم بلندقامت 
گامبیایـــی، عـــلاوه بر اینکـــه نیم نگاهی بـــه تغییر 
نظـــر او دارنـــد، وضعیت چند مهاجـــم دیگر را هم 
ارزیابـــی کرده و بـــه دنبال خریـــد بازیکن موردنظر 
خـــود هســـتند. البتـــه تراکتـــور در ایـــن مـــدت با 
چندیـــن مهاجـــم معرفی شـــده مذاکره کـــرده اما 
هر بار در لحظـــه آخر چیزی مانع از انتقال شـــده 
اســـت، موضوعی که البته باعث دلسردی مدیران 
باشـــگاه پرهوادار تبریزی نمی شـــود و آنها هرطور 
که شـــده قصد دارند مهاجم موردنظر اســـکوچیچ 

را به تبریـــز بیاورند.

محـــرم نویدکیـــا پـــس از دیـــدار هفته 
اول مـــس رفســـنجان مقابـــل تراکتور 
کـــه شکســـت دو بـــر صفـــر تیمـــش را 
بـــه دنبـــال داشـــت، بـــه علـــت عدم 
اســـتفاده از مهره های جدیـــدش و در 
اختیار داشـــتن تنها 13 بازیکن بشدت 
گلایه کـــرد و معتقد بود ســـازمان لیگ 
می توانســـت همـــکاری لازم بـــا آنهـــا 
برای صـــدور کارت خریدهای تیمش را 
انجام بدهـــد. نویدکیا اعتقاد داشـــت 
که باشـــگاه مـــس رفســـنجان در زمان 
مقـــرر بدهی خـــود را پرداخـــت کرده و 
ســـازمان لیگ به دلیل عـــدم فعالیت 
در ســـاعات پایانـــی سه شـــنبه شـــب 
گذشـــته، نتوانســـته قراردادها را ثبت 
کند و به همین دلیل نارنجی پوشـــان 
از در اختیار داشـــتن مهره های جدید 
مقابل تراکتور محـــروم بودند. اکنون 
کمیته انضباطـــی فدراســـیون فوتبال 

نســـبت به اظهـــارات ســـرمربی مس 
رفســـنجان واکنـــش نشـــان داده و از 
او دفاعیـــه خواســـته اســـت. بـــا اعلام 
کمیته انضباطی فدراســـیون: »باتوجه 
به تخلف صورت گرفته از ســـوی محرم 
نویدکیا، سرمربی تیم مس رفسنجان 

پـــس از دیـــدار مقابـــل تیـــم تراکتـــور 
مبنی بـــر عـــدم رعایت دســـتورالعمل 
مصاحبه های ســـازمان لیـــگ فوتبال، 
وی باید دفاعیـــات کتبی خود را ظرف 
مهلت ۴8 ســـاعت به کمیته انضباطی 

فدراســـیون فوتبال ارســـال کند.«

فریبـــرز گرامـــی مدافـــع تیـــم فوتبـــال 
ذوب آهـــن درباره تســـاوی تیمش مقابل 
پرســـپولیس می گویـــد: »همیشـــه بازی 
اول ســـختی های خاص خـــودش را دارد 
و بـــازی هـــم در حالـــی برگزار شـــد که هر 
دو تیم تغییراتی نســـبت به سال گذشته 
داشـــتند. از طرفـــی فکـــر می کنـــم بازی 
نکردن در ورزشـــگاه آزادی به ســـود تیم ما 
بود و در زمان مناســـبی توانستیم گل اول 
را بزنیـــم ولی متأســـفانه در بدترین زمان 
گل مســـاوی را خوردیم و اگـــر نیمه اول با 
برد به رختکـــن می رفتیم، شـــاید نتیجه 
در پایـــان بـــازی بـــه ســـود ما می شـــد. در 
زمان هایـــی از بازی آنها بهتـــر بودند ولی 
ما ســـعی داشتیم با انجام بازی فشرده، در 
ضدحملات به هدف مان برســـیم. حتی 
وقتـــی بـــازی مســـاوی بود، پرســـپولیس 
بی محابـــا حملـــه نمی کـــرد، چـــون آنها 
می دانســـتند کـــه مـــا در ضدحملـــه تیم 

خطرناکی هســـتیم. در مجموع تســـاوی 
بـــرای ما خوب بـــود و نتیجه هـــم عادلانه 
بود اما فکـــر می کنم موقعیت هـــای ما از 
پرســـپولیس خطرناک تر بود.« او امیدوار 
بـــه کســـب رتبـــه بهتر نســـبت بـــه فصل 
گذشـــته اســـت: »هـــدف مـــا این اســـت 

که امســـال بهتر از فصل گذشـــته نتیجه 
بگیریـــم امـــا رقابت با تیم هـــای ثروتمند 
لیگ واقعاً ســـخت اســـت. با این حال ما 
بازیکنانـــی خوب و یـــک کادرفنی با تجربه 
داریـــم و تلاش می کنیم بهترین عملکرد 

را داشـــته باشیم.«

ورزش  مدیـــرکل  حبیـــب ســـتوده نژاد 
دربـــاره  آذربایجان شـــرقی  جوانـــان   و 
برگـــزاری دیـــدار تراکتور و پرســـپولیس 
بـــا حضـــور VAR می گوید: »بـــا توجه به 
اعـــلام رئیـــس هیـــأت فوتبال بـــه بنده، 
قرار اســـت بـــازی روز پنجشـــنبه تراکتور 
و پرســـپولیس بـــا VAR برگزار شـــود. دو 
اتـــاق را در نظـــر گرفته ایـــم و حتـــی اگـــر 
لازم باشـــد اتاق جدید هم برای اســـتقرار 
VAR احـــداث می کنیـــم و از ایـــن بابت 

مشـــکلی نداریم.« 

این بـــازی با حضـــور تماشـــاگران برگزار 
خواهـــد شـــد: »روز سه شـــنبه گیت ها را 
تســـت خواهیم کـــرد و بازی را بـــا حضور 
تماشـــاگران برگـــزار می کنیـــم. مـــا برای 
ایـــن بـــازی 38 گیـــت نصـــب کردیـــم تا 
مشـــکلات برطـــرف شـــود. در مجمـــوع 
قرار اســـت 1۲0 گیت در ورزشـــگاه یادگار 
امـــام)ره( نصب شـــود کـــه به مـــرور این 
کار انجام خواهد شـــد. هفته گذشته هم 
در حضـــور رئیس فدراســـیون خواســـتار 
ماندگاری دستگاه VAR در تبریز بودیم، 

چـــرا کـــه تراکتـــور در آســـیا و لیـــگ برتر 
بازی هـــای حساســـی در پیـــش دارد.« 
مدیرکل ورزش وجوانان آذربایجان شرقی 
در پاســـخ بـــه ایـــن ســـؤال کـــه ناظـــران 
AFC چـــه زمانـــی بـــرای تأیید ورزشـــگاه 
یادگارامام)ره( به عنوان ورزشگاه خانگی 
تراکتور در ســـطح دو لیگ قهرمانان آسیا 
از ایـــن ورزشـــگاه بازدیـــد خواهنـــد کرد، 
اینطـــور می گویـــد: »زمانـــش مشـــخص 
نیســـت امـــا این ورزشـــگاه آماده کســـب 

AFC اســـت.« تأییدیه 

مدیرکل ورزش وجوانان 
آذربایجان شرقی:

 VAR بگذارید
در تبریز بماند 

شانس پایین نمایندگان ایران 
در لیگ نخبگان

بـــه »لیگ نخبـــگان« تغییـــر داده اند 
)و لیـــگ قهرمانـــان را بـــه عنـــوان 
یـــک تورنمنـــت درجـــه دوم برگـــزار 
برقـــرار  می کننـــد( همـــان بســـاط 

 . ست ا
شـــعار ندهیم، توقع بیهـــوده ایجاد 
نکنیم و حـــرف از ناممکن  ها نزنیم. 
ما امســـال هم مثل تمامی 32 سال 
قبلی قهرمان آســـیا نمی شـــویم زیرا 

صلاحیت تشکیلاتی و تخصص های 
حرفـــه ای را بـــرای انجـــام ایـــن کار 
نداریـــم و بـــا اینکه برخـــی بازیکنان 
ما بـــه لحـــاظ فـــردی و مهارت  های 
فنـــی شـــانه بـــه شـــانه ســـتاره  های 
خارجـــی رقبـــا می ســـایند امـــا ایـــن 
امتیـــاز ســـتودنی مـــا نیز به ســـبب 
بیشـــتر بـــودن ســـتاره  های حریفان 
و کار بهتـــر و تـــدارک بیشـــتر و نگاه 

حرفه ای تـــر آنها به مســـائل موجود 
رنـــگ خواهـــد باخـــت و دســـت ما 
به هیـــچ جایـــی بند نخواهد شـــد. 
حقیقـــت قضایا به همین ســـادگی و 
صراحت و تلخی اســـت کـــه گفتیم 
و اگـــر ســـایرین حرفـــی خـــلاف این 
را به شـــما گفتند و وعـــده قهرمانی 
دادنـــد، حرف پوچ زده و ســـر کارتان 

گذاشـــته اند!


